
 

 

 

GrIFK 05 jääkiekkojoukkueen vanhempainkokouksen pöytäkirja  
 
Aika:   2.5.2019 klo 17.00 
Paikka:  Kauniaisten jäähallin kahvila  

Läsnä:  Stefan Kajanus, Tuomas Valosaari, Samuli Agarth, Claus von Bonsdorff, Johan 
Skjäl, Marcus Toiviainen, Timo Riihiranta, Henna Paloheimo, Virpi Ala-aho, Erica 
Winqvist, Jarno Piironen, Teemu Mäkelä, Robert Liljequist, Teemu Mäkitie, 
Sanna Turunen, Markus Routasalo, Miche Heimburger, Minna Routasalo, Pekka 
Soini, Vesa Nordman, Terhi Mali, Olli Suominen 

 
 
Kokouksen avaus 
 

Stefan Kajanus avasi kokouksen. Stefan kertoi ottaneensa hoitaakseen vt. 
joukkueenjohtajan tehtävät ja seuran hallituksen on määrä hyväksyä nimitys 
myöhemmin. Todettiin, että joukkue on käynyt läpi suuren muutoksen uuden kauden 
alkaessa mutta kokouksen tehtävänä on pitää katse tulevaisuudessa.  

 
Asialistan kohdat  
 

1. Kokouksen sääntöjenmukaisuus ja päätösvaltaisuus 
 
Todettiin kokouksen sääntöjenmukaisuus ja päätösvaltaisuus.  
 

2. Kokouksen puheenjohtajan ja sihteerin valinta 
 
Valittiin Stefan Kajanus kokouksen puheenjohtajaksi ja Claus von Bonsdorff sihteeriksi.  

 
3. Pöytäkirjan tarkastajan sekä̈ ääntenlaskijoiden valinta 

 
Valittiin Teemu Mäkelä pöytäkirjan tarkastajaksi. Päätettiin valita ääntenlaskijat 
myöhemmin mikäli kokouksessa äänestetään. 
 

4. Seuran hallituksen tietoisku 
 
Stefan alusti aihetta toteamalla, että joukkue on uuden tilanteen edessä kun 18 
joukkueen edellisen kauden pelaajasta on siirtynyt muihin joukkueisiin GrIFK:n sisällä ja 
ulkopuolella. Stefan totesi, että tilanne on herättänyt huolestuneisuutta jäljelle jääneiden 
pelaajien ja vanhempien piirissä, mutta meillä on myös erinomaiset mahdollisuudet 
yhdessä rakentaa uusi joukkue jossa lapsemme voivat edelleen viihtyä harrastuksensa 
parissa ja kehittyä pelaajina. 
 
Samuli Agarth, seuran urheilutoimintajohtaja, totesi että lähteneiden pelaajien määrä on 
poikkeuksellisen suuri mutta tilanne ei ole katastrofaalinen. Joukkueella on monta asiaa 
hyvin: 24 ilmoittautunutta pelaajaa, ammattitaitoinen valmennus, sitoutunut ryhmä 
toimihenkilöitä sekä paljon jäävuoroja ja peliaikaa tiedossa. 
 
Samuli esitti seuran hallituksen tietoiskun, joka on pöytäkirjan liitteenä. 
 
Pääkohdat: 

- Kunnioita peliä: Kunnioita peliä -ohjelma on suunniteltu jotta 
suomalainen jääkiekko olisi reilumpaa kaikille osapuolille keskinäisen kunnioituksen 
kautta. Puhuttiin vanhempien roolista – kannusta, kustanna ja kuljeta roolien lisäksi 
Samuli totesi että kaikki vanhemmat osallistuvat käytännössä myös joukkueen 
tapahtumien järjestämiseen. Vanhempien tulee antaa valmentajille ja tuomareille 
työrauha ja luottaa valmentajien ja tuomareiden toimintaan vaikka virheitä voi 



 

 

 

tapahtua. Granissa ohjelma toteutetaan informoimalla pelaajia, valmentajia ja 
vanhempia sekä ottelukuulutuksilla ennen jokaista kotiottelua.  

- Konala: vuoroja varattu myös ensi kaudelle 
- GrIFK salibandy: yhteistyötä tiivistetään, mutta ei kosketa 05 joukkuetta 
- Taitovalmentaja: Konsta Kuusinen, joka osallistui joukkueen valmennukseen 

menneellä kaudella jatkaa tällä kaudella 09, 07 ja 06 joukkueiden valmennuksessa. 
 

5. Urheilutoiminnan suunnitelma 
 

Seuran valmennuspäällikkö Tuomas Valosaari esitteli C2 kauden urheilutoiminnan 
suunnitelman. Esitys on pöytäkirjan liitteenä.  
 
Pääkohdat: 

- C2-junioreissa harjoittelun vaatimukset kovenevat ja pelaajat saavat kokemusta 
kilpaurheilun lainalaisuuksista 

- harjoittelun päämääränä on kehittää pelaajia C ikävuoden Mestis tason vaatimuksia 
vasten  

- vielä enemmän painoa uni/lepo – ravinto – harjoittelu tasapainolle 
- pelit pitenevät ja kovenevat, AA tasolla 3 x 20 min 
- C2 ikäisenä pelikäsitykselliset asiat ja pelitilanneroolit saavat enemmän painoarvoa 
- Pelipaikkavaihdot vähenevät 
- Harjoituksiin osallistuminen: pelaajan vastuu muuta joukkuetta kohti 
- Oheisharjoituksia tulee priorisoida, usein parempi jättää jääharjoitus väliin ja 

osallistua oheisiin 
- Joukkueen valmennuksesta vastaavat Timo Riihiranta, Marcus Toiviainen ja Vesa 

Laiho (mv-valmennus) 
- Konstan keskittyessä muihin ikäryhmiin, Tuomas tulee itse osallistumaan enemmän 

05 toimintaan 
- Joukkue käyttää seuran jäävuoroja Granissa ja Konalassa. Lopulliset vuorot 

vahvistetaan pikimmiten. 
- Joukkue ilmoitetaan AA ja A sarjoihin. Nämä tulevat olemaan erittäin haasteellisia 

sarjoja kun AAA sarjassa pelaavien joukkueiden määrää on vähennetty. Pelaajille on 
luvassa paljon pelimahdollisuuksia ja urheilullisia haasteita. 

- Pelejä varten kokoonpanoihin tarvitaan ihanteellisesti 15 kenttäpelaajaa. Pelien 
koventuessa loukkaantumiset ja sairastumiset ovat todennäköisempiä. Tämän takia 
joukkueen kokoa pyritään kasvattamaan ja myös vanhempia rohkaistaan 
”puskaradion” kautta rekrytoimaan Granin toimintatavasta ja mestisputkesta 
kiinnostuneita pelaajia. Muutama uusi pelaaja on jo liittynyt harjoituksiin, 
yhteydenottoja on tullut ja seuralla on käynnissä keskusteluita muiden ikäluokkien ja 
seurojen kanssa yhteistyöstä.  

- Tavoitteena yksi joukkue, joka pelaa kahdessa sarjassa. Osa pelaajista pelaa 
enemmän AA tai A pelejä mutta periaatteena on, että meillä on yksi joukkue ja 
peliryhmien välisiä muureja ei rakennettaisi. Toiminnan tulee olla tiivistä, avointa ja 
reilua jossa pelaajat kykyjensä ja kiinnostuksensa mukaan saavat haasteita. 

- Toivottiin, että valmennus nimeää pelaajat eri tason peleihin ja suunnittelee rotaation, 
vapaaehtoismalli ei toiminut kaikille pelaajille viime kautena vaikka näimme 
positiivista kehitystä Goldin ja Whiten välisessä rotaatiossa 

- Peluutuksesta todettiin, että mennään enemmän kohti kilpaurheilupeluutusta, mutta 
kaikille pelaajille annetaan edelleen mahdollisuus kantaa vastuuta esim. 
erikoistilanteissa. 

 
6. Hankinnat 

 
Todettiin, että tulevalle kaudelle ei ole suuria lisähankintoja tiedossa.  

Tiedusteltiin housupoolista, joka on edelleen toiminnassa ja huoltoon voi siihen liittyen 
olla yhteydessä. 



 

 

 

 
 

7. Varainhankinta 
 

Johan Skjäl esitteli aiheen. Joukkueen tärkein tulolähde on kausimaksut. Turnaustuloja ei 
ole tiedossa tulevalle kaudelle. Kiinnostuneita vanhempia kehotettiin hyödyntämään 
sponsorointimahdollisuuksia. Myös GrIFK kausijulkaisu, kalenteri, tarjoaa mahdollisuuden 
mainosmyyntiin. 
 

8. Taloudenhoitajan ja huoltajien valinta 
 

Valittiin Johan Skjäl taloudenhoitajaksi sekä huoltotiimiin Miche Heimbürger ja Timo 
Lopperi.  
 
Tavoitteena olisi lisätä huoltotiimin kokoa kahdella, jotta ainakin helpommat 
huoltotehtävät kuten vesipullojen täyttö ja tarvikkeiden esilleotto tulee hoidettua 
jokaisessa harjoituksessa. Tutustumiskäynnillä ollut Vesa Nordman esitti alustavan 
kiinnostuksen huoltotehtäviin liittyen. 

 
9. Toimintasuunnitelman ja talousarvion vahvistus 

 

Johan Skjäl esitti urheilusuunnitelmaan nivoutuvan talousarvion joka on tämän 
pöytäkirjan liitteenä. Arviossa on oletettu, että joukkueessa on 27 pelaajaa eli 3-4 
lisäpelaajaa nykytilanteeseen verrattuna. Päätettiin, että valmentajana toimivaa Marcus 
Toiviaista laskutetaan yhdestä lapsesta ja huollon kausimaksuihin sovelletaan 25% 
alennusta.  

 
Suurimmat kustannuserät ovat jäävuorot, ammattivalmentaja ja peleihin liittyvät 
kustannukset. 

 
Leirit, turnaukset, pelipaidat ja lisenssit maksetaan edellisvuosien tapaan erikseen. 
Ehdotettiin, että turnauksille ei ole suurta tarvetta koska pelejä on pelaajille tarjolla paljon 
kauden aikana. 

 
Talousarvion pohjalta kausimaksuksi suunnitellaan 2100 euroa. 
 
Keskusteltiin bussikuljetuksista kauempana sijaitseviin vieraspeleihin, mutta päädyttiin 
toistaiseksi pitäytymään yhteiskuljetuksissa henkilöautoilla. 
 
Vahvistettiin toimintasuunnitelma ja talousarvio. 
 

10. Kausimaksu 
 

Päätettiin, että kausimaksu 2019-2020 on 2100€ per pelaaja. Kausimaksu laskutetaan 
kahdessa erässä ja kattaa ajanjakson elokuusta maaliskuun loppuun saakka. 
 
 

11. Tilintarkastajien valinta 
 
Kauden 2019-2020 tilintarkastajiksi valittiin Virpi Ala-aho ja Teemu Mäkelä. 
 
Todettiin, että kuluneen kauden kirjanpidon tarkistaa aiemmin valitut Erkka Repo ja Klaus 
Järvinen. 
 

12. Muut asiat  
 



 

 

 

Kahvila- ja vaatevastaava 
Joukkue tarvitsee uuden kahvila- ja vaatevastaavan. Vapaaehtoisia pyydetään 
ilmoittautumaan Stefanille. Päätettiin, että kahvilavuorot tulevat kaikkien pelaajien 
vanhempien hoidettavaksi – ainoa vapautettu on kahvilavastaava itse. 
 
Kauden 2019-2020 ilmoittautumislomakkeet 

Kaikki kaudelle ilmoittautuneet eivät vielä ole palauttaneet kirjallista lomaketta johon 
pyydetään sekä pelaajan että huoltajien allekirjoituksia. Sovittiin, että lomakkeet tulee 
palauttaa viimeistään 7.5 harjoitusten yhteydessä. 
 
Slapshot leiri 
2005 syntyneiden Slap Shot leirille 29.7 – 2.8 on vielä vapaita paikkoja. 

 
Kokouksen päättäminen 
 

Kokouksen päätteeksi puheenjohtaja esitti läsnäolijoiden puolesta kiitoksen GrIFK 05 
joukkueesta lähteneille pelaajille ja heidän vanhemmilleen sekä toimihenkilöille heidän 
osallistumisestaan joukkueen toimintaan monen vuoden aikana. 
 

Erityisesti kiitettiin Markku Koivistoa, Ari Kojoa, Jukka Viitalahtea, Klaus Järvistä, Jan-Eric 
Saarelaa ja Pia Sohlberg-Laihoa usean vuoden ja tuhansien tuntien pyyteettömästä 
työstä lasten harrastuksen eteen. 

 
 Kokous päätettiin klo 19:00 

 


